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 Protokół Nr XII/2018   

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 20 września 2018 roku   

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klembowie   

   

Obrady rozpoczęto o godz.1805, a zakończono o godz. 1826  

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 86,66% obecności radnych.    

W obradach nie uczestniczyła Radna pani Jadwiga Szewczyk  

W obradach nie uczestniczył Radny pan Wojciech Śliwa  

  

Porządek obrad:  

  

1. Otwarcie XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów,  

2. Przedstawienie porządku obrad,  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2018 

rok,  

4. Zamknięcie obrad XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów.  

  

Ad.1.    

Otwarcia XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan 

Tadeusz Wojda.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powitał wszystkich zebranych na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że na sesji obecnych jest 

13 radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą.   

  

Ad.2.   

   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda przedstawił porządek obrad XII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy Radni mają pytania bądź 

uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Wójt pan Rafał Mathiak wprowadził do porządku obrad uchwałę po punkcie, 3 jako punkt 

4: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Gminy Klembów do 

realizacji projektu partnerskiego pn. „OZE w Zielonce i w Tłuszczu”.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek            

o zmianę porządku obrad.  

Wniosek (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 4: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Gminy 

Klembów do realizacji projektu partnerskiego pn. „OZE w Zielonce i w Tłuszczu”.   

  

Za    -   13  

Przeciw    -   0  

Wstrzymało się   -  0  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta.   

  

Ad. 3.   

   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Klembów na 2018 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.    

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję.   

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Proszę państwa przedłożony projekt uchwały          

w sprawie zmian w budżecie gminy Klembów na 2018 r. tj. głównie wprowadzenie po 

stronie dochodów dotacji, którą otrzymaliśmy decyzją Wojewody Mazowieckiego jest to 

dotacja części zwrotu wykonanych w ramach środków sołeckich w 2017 r. jest to kwota      

88 751,55 zł w podziale na dwa paragrafy tak jak to jest w załączniku nr 1 na § 2030 dotyczy 

zwrotu wydatków sołeckich bieżących i w § 6330 kwota 17 137,34 zł jest to zwrot środków 

sołeckich majątkowych. Również o kwotę 1 845,00 zł zwiększamy dochody z tytułu 

otrzymanej darowizny zmiana dotyczy działu 921, rozdział 92195. Wprowadzamy dochody 

do budżetu, które zostały rozdysponowane na następujące wydatki: o kwotę 6 000,00 zł 

zwiększamy wydatki w dziale 010, rozdział 01010 § 4430 z przeznaczeniem na opłaty za 

wodę dla Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, o kwotę 12 000,00 zł 

zwiększamy wydatki w dziale 600, rozdział 60016 § 4270 na bieżące utrzymanie dróg 

gminnych, o kwotę 30 000,00 zł zwiększamy wydatki w dziale 600, rozdział 60016 § 4300 

są również na bieżące utrzymanie dróg gminnych, o kwotę 22 501,55 zł zwiększamy 

wydatki w dziale 754, rozdział 75412 § 3020 z przeznaczeniem na wypłatę ekwiwalentów 

dla strażaków OSP za udział w akcjach ratowniczych i szkoleniach, o kwotę 6 250,00 zł 

zwiększa się wydatki w dziale 853, rozdział 85395 § 4300 z przeznaczeniem na szczepienia 

ochronne dla mieszkańców gminy, tu chodzi o szczepienia dla mieszkańców przeciw grypie 

powyżej 65 roku życia, o kwotę 2 000,00 zł zwiększa się wydatki w dziale 900, rozdział 

90001 § 4430 z przeznaczeniem na opłaty za ścieki dla Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie, o kwotę 1 845,00 zł zwiększa się wydatki w dziale 921, rozdział 

92195 §4210 na zakup urządzenia na plac zabaw, są to środki z tej otrzymanej darowizny 

darczyńca przeznaczył darowiznę na zakup takiego urządzenia na plac zabaw, o kwotę          

10 000,00 zł zwiększamy wydatki w dziale 926, rozdział 92695 § 4300 z przeznaczeniem 

na realizacje nauki pływania dla dzieci, chodzi tu o wyjazdy na basen jest to kontynuacja 

zadania środki mieliśmy zabezpieczone w budżecie jest zainteresowanie w szkołach chcemy 

to kontynuować i z racji tego i jest to zwiększenie wydatków na ten cel. Tak przedstawiają 

się zmiany do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Klembów. Proszę 

bardzo, jeżeli państwu nasuwają się jeszcze jakieś pytania to myślę, że tu z panem Wójtem 

się ustosunkujemy.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pani Skarbnik chciałem zapytać chodzi o wydatki bieżące 

na utrzymanie dróg to jest w dwóch kwotach, dlaczego to jest rozbite na różne paragrafy.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Dlatego że § 4270 dotyczy usług remontowych 

chodzi o te łatanie dziur na naszym terenie i z tego paragrafu jest to finansowane. Natomiast 
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§ 4300 to jest równanie, między innymi utrzymanie zimowe, jakieś dosypanie gdzieś i tak 

są klasyfikowane te typy wydatków, dlatego w dwóch paragrafach.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Czy są te kwoty rozplanowane, na które to drogi czy to 

jest.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „To znaczy na bieżące utrzymanie na razie jeszcze 

nie jest to rozdysponowane tylko był wniosek Kierownika jednostki, że środki, które miał   

w budżecie już właściwie są ku końcowi i wystąpił z wnioskiem żeby dofinansować te 

zadania i stąd ta propozycja.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Chciałem się zapytać o darczyńcę i na który plac zabaw.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Dzień dobry panie Zdzisławie. Na plac zabaw             

w Ostrówku przy Ośrodku Zdrowia. Jeżeli będą państwo w Ośrodku pójdą na plac zabaw     

i zobaczą taki samochód, bujak samochód to, to jest to. ”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Dziękuję za prezentację.”  

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Ja chciałam zapytać o tą realizacje nauki pływania dla 

dzieci, która to klasa będzie.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nauką pływania objęte są wszystkie dzieci z klas trzecich.”  

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Jak będzie czasowo np. Klembów jedno półrocze itd.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak jeden semestr wybrane szkoły w drugim semestrze drugie 

szkoły.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Pani Skarbnik ja chciałem zapytać czy mogłaby pani jeszcze 

ten pierwszy punkt przeczytać, bo tam mi jakieś kwoty nie wychodziły z tekstu. Proszę 

jeszcze raz.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „O kwotę 88 751,55 zł większa się dochody z tytułu 

dotacji celowej na realizację własnych zadań bieżących i inwestycyjnych jest to zwrot części 

wydatków w ramach środków sołeckich w 2017 r. zmiana jest wprowadzona na podstawie 

pisma Mazowieckiego Urzędu w Warszawie symbol pisma przywołany zmiana dotyczy 

działu 758 rozdział 75814, ale jak weźmiecie państwo załącznik nr 1 nie pisałam paragrafu, 

bo ta kwota rozbita jest na dwa paragrafy § 2030 - 71 614,21 zł i § 6330 - 17 137,34 zł 

wynika to z załącznika nr 1.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „To jest cały zwrot.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak z tamtego roku.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „A może pani powiedzieć tj. 30-40%.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Na początku miało być tak, że 23% a w tej chwili 

dostaliśmy pismo z ministerstwa, że z racji tego, że nie mają środków finansowych zostało 

to obniżone do 22% nie pamiętam, ale nie całe 23% i co roku jest to zmniejszane, a miało 

być 30% w naszym przypadku.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli jedna czwarta, czyli ten nasz fundusz sołecki był 

ponad 300 000,00 zł wynosił mniej więcej.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak w tamtym roku tak, bo w tym roku na 2019 r. 

będzie dużo znacznie większy z racji tego, że były większe dochody.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „W załącznikach jest zapisane, jako jedna kwota sumarycznie 

i ona się rozbija na dwa paragrafy.”  
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Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak, ale że zmiana został wprowadzona jednym 

pismem, jedną informacją tylko w podziale na paragrafy w uzasadnieniu tak to zapisałam, 

że dotyczy działu 758 rozdział 75814 a w załączniku jest to wyszczególnione.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Jeszcze jedno pytanie te klasy trzecie to jest kwestia, że 

wszystkie szkoły czy takie, które wyraziły zainteresowanie.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Wszystkie szkoły.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2018 rok.  

  

Za – 13  

Przeciw – 0   

Wstrzymało się – 0  

   

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XII.444.2018  została podjęta.  

   

Ad. 4.   

  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia 

Gminy Klembów do realizacji projektu partnerskiego pn. „OZE w Zielonce i w Tłuszczu”.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję.  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak jak państwo wiecie w 2016 r. składaliśmy wniosek                  

o dofinasowanie do projektu związanego z montażem odnawialnych źródeł energii na 

terenie naszej gminy. Składaliśmy ten wniosek w partnerstwie z gminą Radzymin oraz 

Dąbrówka, wówczas nie otrzymaliśmy dofinansowania natomiast dofinasowanie otrzymał 

Tłuszcz oraz Zielonka. Gminy te są w trakcie realizacji tego projektu natomiast mają 

zagrożenie, że nie wyrobią zadeklarowanych ilości montażów w związku z tym 

zaproponowali nam naszej gminie przystąpienie do tego projektu z możliwością 

skorzystania z odnawialnych źródeł energii dofinansowanych z Regionalnego Programu 

Operacyjnego. W mojej opinii jest to bardzo korzystna propozycja dla naszej gminy a przede 

wszystkim dla mieszkańców. Ponieważ mamy gotowy model współpracy, mamy wybranego 

wykonawcę, wskazane urządzenia także jesteśmy już po całej procedurze przygotowania 

inwestycji, więc wchodzimy można powiedzieć w gotową inwestycję. Jeśli państwo 

wyrazicie zgodę do przystąpienia do tego projektu to w najbliższych dniach w przyszłym 

tygodniu pojawi się informacja na stronie gminy Klembów z informacją, z jakich urządzeń 

można skorzystać, na jakich zasadach zorganizujemy też spotkanie z mieszkańcami żeby 

zaprezentować te urządzenia no i wyznaczymy myślę miesięczny okres na zbieranie 

deklaracji od mieszkańców. Jak będziemy wiedzieli, jaka ilość mieszkańców chce przystąpić 

do tego projektu wówczas podpiszemy już umowę partnerską z gminą Tłuszcz deklarując 

odpowiednią ilość instalacji. Co ważne przystąpienie do projektu nie wiąże się                              

z wniesieniem wkładu własnego przez nas przez gminę natomiast wiąże się na dalszym 

etapie po podpisaniu umowy partnerskiej wprowadzenie do budżetu kwoty dotacji oraz 

kwoty wkładu własnego wniesionego przez mieszkańców. Przykładowo mogę powiedzieć, 
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że są do wyboru trzy rodzaje solarów z kwotą wkładu własnego od 4 000,00 zł do 5 800,00 

zł mówię o kwotach brutto, jest możliwość montażu fotowoltaiki o mocy 2kW przy wkładzie 

własnym 4 600,00 zł, możliwość montażu pompy ciepła też kwota ok. 4 600,00 zł                        

i możliwość montażu kotła na biomasę, czyli pellet przy wkładzie własnym 8 300,00 zł. Tu 

rekomenduję państwu przystąpienie do tego projektu. Przypomnę, że jak robiliśmy wówczas 

przygotowanie wniosku o dofinansowanie jak robiliśmy rekrutację do projektu zgłosiło się 

ponad 120 chętnych mieszkańców.”  

Radny pan Adam Ćwiliński: „A jak nie wywiążemy się z tego wspólnie z Zielonką.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dlatego mówię, że najpierw zbierzemy deklarację i w umowie 

partnerskiej zobowiążemy się do wykonania zadeklarowanych ilości. Natomiast to jest 

zmartwienie lidera projektu, czyli gminy Tłuszcz. Prawdopodobnie będą wtedy występować 

do kolejnych gmin o przystąpienie do projektu.”  

Radny pan Adam Ćwiliński: „Czyli nie mamy konsekwencji.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie, bo tak jak mówię my przystąpimy tylko do tych ilości, 

które zadeklarujemy.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Czy fotowoltaika 2 kW to jest możliwość zwiększenia 

tego, bo to jest mało.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie mamy gotową ofertę konkretną i co ważne z konkretną 

nazwą producenta. Bo ponieważ gmina Tłuszcz jest już po przetargu, więc jest możliwość 

skorzystania z tych konkretnych rozwiązań, co uważam, że jest dobre, ponieważ 

mieszkaniec decydując się o przystąpienie wie konkretnie, co będzie miał zainstalowane.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Tak ja to rozumiem pytałem o to, bo 2 kW 4 000,00 zł, 

więc to właściwie włączenie czajnika i może jak ktoś ma lodówkę, jakiś drobny sprzęt.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dlatego zorganizujemy spotkanie z projektantem tych 

instalacji, który przedstawi te poszczególne rozwiązania.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Wójcie chciałem zapytać na ile tych potencjalnych 

miejsc tak zwanych możemy liczyć tych chętnych może być 50-100 osób a na ile miejsc 

możemy liczyć.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dużo.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Dużo, a jaki czas realizacji, termin realizacji.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Przyszły rok.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Przyszły rok, a dotacja byłaby wrzucona do budżetu                        

a zakładamy ze potencjalny beneficjent wnosi tą dotację do gminy.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Wnosi bardziej wkład własny, my jesteśmy pośrednikiem. 

Jakby nasz koszt to jest praca urzędników Urzędu. Kwota dotacji, którą otrzyma 

mieszkaniec to jest ok. 65% kosztów instalacji. Przy fotowoltaice wkład własny mówię tutaj 

kwoty około to są wkład własny 4 606,00 zł a wartość instalacji 12 480,00 zł i w tym koszcie 

są wszystkie koszty związane z montażem i uruchomieniem instalacji.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Instalacja później jest pod nadzorem naszym czy gminy 

Tłuszcz.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest naszą własnością gminy jest przez okres trwania projektu 

5 lat, natomiast wykonawca wybrany w przetargu jest zobowiązany świadczyć usługę 

gwarancyjną przez cały czas trwania projektu, czyli 5 lat. Natomiast po zakończeniu 
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projektu instalacje zostaną przekazane bezpłatnie mieszkańcom. Warunkiem przystąpienia 

do projektu jest posiadanie prawa własności do nieruchomości.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „I te przeglądy gwarancyjne przez te 5 lat mieszczą się             

w tym koszcie projektu.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu   

  

Za – 13   

Przeciw – 0   

Wstrzymało się – 0  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XII.445.2018 została podjęta.  

  

Ad. 5.   

   

Zamknięcia obrad XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy pan Tadeusz Wojda   

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

   

 Protokołowała:                                                                                         Przewodniczący                                                                                                          

Agnieszka Adamczyk                                                                                 Rady Gminy  

 

                 /-/ Tadeusz Wojda

   

  

  


